
�

Latvijas Badmintona federācija
Biedrība. Reģ.nr. 40008023393 

Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013
E-pasts: info@badminton.lv

http://www.badminton.lv

Biedrības “Latvijas badmintona federācija” 
ikgadējās biedru sapulces darba kārtība  

Rīgā, 2017.gada 23.martā, plkst. 17:00 
Viesnīca  “Jakob Lenz” 

1) Ziņojums par mandātiem  
- K.Rozenvalds ziņo, ka sapulcē ir pārstāvēti 16 no 22 biedriem 
- Nav pārstāvēti: Siguldas badmintona klubs, Inčukalna novada dome, Valkas badmintona klubs 
“Lotos”, Jēkabpils badmintona klubs “Smash”, Pamatskola „Rīdze” 
- Talsu klubs “9 pakalni” vēl nav noformējis visus ar iestāšanos saistītos dokumentus. 

2) Darba kārtības apstiprināšana 
LBF biedri apstiprina šādu darba kārtību. 

3) LBF Valdes locekļa Elmāra Pitura ziņojums 
LBF biedri apstiprina ziņojumu par Ētikas komisiju, par veterāniem un tautas sportu. LBF biedri 
pauž atbalstu Disciplinārlietu komisijas izveidošanai un LBF Valdes lēmumam par naudas sodiem 
nesportiskas rīcības gadījumos. 

4) LBF Valdes locekļa Mārtiņa Kažemaka ziņojums 
LBF biedri apstiprina ziņojumu par reitingu un Badminton.lv mājas lapas darbību. 
LBF biedri ierosina aktualizēt Badminton.lv mājas lapā sadaļas “Senioriem” un “Rezultāti”. 

5) LBF Valdes locekļa Gunāra Lūsvera ziņojums 
LBF biedri apstiprina ziņojumu par tiesnešu darba organizēšanu. 
Gunārs Lūsferis norāda uz nepietiekamo tiesnešu skaitu, katrā klubā būtu jābūt pa tiesnesim. 

6) LBF Valdes locekļa Arņa Šefera ziņojums 
LBF biedri apstiprina ziņojumu par Latvijas badmintonistu sportiskajiem sasniegumiem. 
LBF biedri norāda, ka ir nepieciešama stratēģija uz Latvijas spēlētāju kvalificēšanos uz Eiropas 
un Pasaules čempionātiem, Olimpiskajām spēlēm. Šobrīd notiek spēlētāju individuālie treniņi, bet 
iztrūkst valstisks skatījums, plāns un stratēģija. 
LBF biedri norāda uz nepieciešamību federācijas budžetā atvēlēt naudas summu trenerus 
apmācības un pieredzes apmaiņas pasākumu organizēšanai. 

7) Viestura Bajāra ziņojums 
LBF biedri apstiprina ziņojumu par LBF atlētu komisijas darbu 2016.gadā. 

8) Dāvja Lozdas ziņojums 
LBF biedri pieņem zināšanai ziņojumu par “Shuttle time” projekts 2016.gadā.  

9) LBF ģenerālsekretāra Kristiana Rozenvalda ziņojums 
LBF biedri apstiprina ziņojumu par paveikto 2016.gadā. 

10) LBF prezidenta Mareka Gruškevica ziņojums 
LBF biedri apstiprina Vadības ziņojumu par LBF darbību 2016.gadā. 

11) Revidenta apstiprināšana 
Ņemot vērā to, ka neviens no klātesošajiem LBF biedri nevēlas uzņemties veikt LBF revidenta 
pienākumus, tāpēc LBF biedri pilnvaroja LBF Valdi uzrunāt Daci Pumpuri, kura šos pienākumus ir 
veikusi iepriekš, bet ja viņa nepiekrīt, tad uzrunāt biedrus atkārtoti, lai nodrošinātu revidenta 
apstiprināšanu un revīzijas nodrošināšanu. 

12) Debates 
- Arnis Šefers norāda uz nepieciešamību mazināt spēlētāju skaitu, kas nav piederīgi kādam no 
badmintona klubiem, jo par šādiem spēlētājiem neviens nevar uzņemties atbildību. LBF biedru 
sapulces vairākums šādu iniciatīvu neatbalsta, respektējot, ka spēlētāji var aktīvi līdzdarboties 
badmintona federācijas pasākumos nebūdami kāda badmintona kluba biedri. 
- Edgars Kviesis norāda uz situāciju, ka pieaugot badmintona turnīru skaitam, tie sāk viens otru 
ietekmēt, piemēram 26.martā badmintona turnīri vienlaicīgi notiek Talsos, Cēsis, Valkā. LBF 
biedri rosina LBF Valdei meklēt risinājumu, lai regulētu badmintona turnīru kalendāru, kā 
prioritāros nosakot tradicionālos turnīrus, un tādus, kas pieteikti savlaicīgāk. 

Mareks Gruškevics,  
Latvijas badmintona federācijas prezidents
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